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ــه ــواع الباركي ــل أن ــم أفض ــدم لك ــن نق ــات الصي ــن غاب ــر و م ــر الأصف ــاف النه ــى ضف ــن عل  م

ــه مــواد لاصقــه ــات حيــث يضــاف ل  الصينــي اللــذي يتــم صناعتــه مــن خشــب هــذه الغاب

وجمــال بقوتهــا  تتميّــز  أنــواع  الصينــي  وللباركيــه  تماســك،  و  وصلابــه  قــوه   ليــزداد  

الرمــادي المشــرق والبنــي والبيــج و ألــوان   ألوانهــا وتنوعهــا فهــي مصفوفــة تشــمل 

ــب ــون الخش ــرزي و ل ــون الك ــك والل ــى منزل ــة ال ــة الطبيع ــون لمس ــن يضيف ــلي اللذي   العس

ــل ... ــة و بأفض ــتك الخاص ــس لمس ــك تعك ــة لمنزل ــة أنيق ــر اضاف ــئ ..و يعتب ــوزي الداف  الج

From the banks of the Yellow River and from the forests of China, we offer you the best 

types of Chinese parquet that are made from the wood of these forests, in addition to 

which adhesive materials are added to increase strength, hardness and cohesion, and 

Chinese parquet has types that are distinguished by their strength, beauty of their colors 

and diversity. They are a matrix that includes the colors of bright gray, brown, beige and 

Hazel, which add a touch of nature to your home, cherry color and warm nutty wood color ... 

and is an elegant addition to your home that reflects your own touch and the best prices ...
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المواصفات

198 mm 198 mm

ضمانة
10
عــام

8 
ِ/31

Made in China

AC3



التركيب

 unclic تتيح تقنية

امكانية التركيب بكل

سهولة و بشكل سريع 
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 اولف اوك متوسط
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بني متوسط
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جوز متوسط
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رمادي غامق
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زان غامق
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عسلي متوسط
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